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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-04/2022 
Datum:  17. 5. 2022 

 
ZAPISNIK 

27. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 17. 5. 2022, ob 18. uri, 
v Vili Vipolže 

 
Prisotni svetniki: Aleš Simčič, Franjo Polanc, Vilko Prinčič, Dušan Bevčar, Zvezdan Prinčič, Karlo Passoni, Goran Simčič, 
Teja Jelina, Silvan Peršolja, Lilijana Kastelic, Damjan Birtič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Žarko Kodermac, Denis 
Rusjan 
 
Opravičeno odsoten: Romana Velišček, Boris Šfiligoj  
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika Fabricijo Jug, Mateja Ambrožič,  
Tina Novak Samec, Mojca Treplak, Iris Podobnik – direktorica JSMGG, Matija Močnik in Tereza Peršolja – Mladinski 
svet Brda 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 26. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Odlok o krajevni skupnosti in vaških skupnostih v Občini Brda – prva obravnava 
5. Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2021 ter Poslovni in finančni načrt za leto 

2022  
6. Strategija za mlade v Občini Brda  
7. Poročilo o izvedenih aktivnostih iz triletnega Akcijskega plana Zelene sheme slovenskega turizma v letih 2020 in 

2021  
8. Imenovanje Občinske volilne komisije za obdobje 2022 – 2026   
9. Priznanja Občine Brda za leto 2022  
10. Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Biljana  
11. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 26. redne seje  
12. Pobude in vprašanja svetnikov  
13. Realizacija sklepov 26. redne seje   
           

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 14 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 26. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 26. redne seje.  
 
Teja Jelina poda pripombo in sicer v svetniški skupini SDS ne odobravajo samovoljnega dodajanja besedil v zapisnik, 
zato želijo, da se opomba občinske uprave, pri točki Ad5 – Odlok o Rebalansu 1 Proračuna Občine Brda za leto 2022 – 
skrajšani postopek, »Opomba: Občinska uprava pojasnjuje, da občinski svet ob vsakokratni potrditvi Proračuna Občine 
Brda potrjuje tudi strategijo z upravljanjem nepremičnin, ki je določena v Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem 
Občine Brda skladno  z Zakonom o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 
11/18 in 79/18).«, črta iz zapisnika, ker o tej opombi ni bila izrečena beseda na seji.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 26. redne seje s podano pripombo. 
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Ad 3.  
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 27. redne seje.  
 
Predsedujoči na predlog občinske uprave predlaga umik točke Ad8 - Imenovanje Občinske volilne komisije za obdobje 
2022 – 2026 zaradi podaljšanja roka za predlaganje kandidatov za člane OVK.  
 
Ostale točke se ustrezno preštevilčijo. 
 
Predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Silvestra Elen Brašnić Saffigna pojasni, da je 
komisija z dodatnim pozivom podaljšala rok za predlaganje kandidatov za člane OVK in sicer za dva namestnika članov.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 27. redne seje.   
 

Ad 4. 
 
Odlok o krajevni skupnosti in vaških skupnostih v Občini Brda – prva obravnava 
 
Predlog odloka predstavijo Teja Jelina, Beti Kumar in Mojca Treplak.  
 
Občina Brda ima v veljavi Statutarni odlok o organiziranju in delovanju VS in KS in določitvi volilnih enot v Občini Brda, 
sprejet v letu 1998 ter spremenjen v letu 2015, ki pa ne ustreza več določbam veljavne zakonodaje, zato je bil 
pripravljen nov odlok. Volilne enote so bile določene z Odlokom o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega 
sveta in župana Občine Brda (Uradno glasilo slovenskih občin št. 46/18). 
  
Glavni spremembi novega Odloka sta nova določitev članov krajevne in vaških skupnosti ter določitev ključa delitve 
proračunskih sredstev za delovanje vaških skupnosti. 
 
Prva sprememba je določitev najvišjega števila članov zaradi upoštevanja načela boljše operativnosti delovanja 
krajevne in vaških svetov skladno z njihovimi pristojnostmi. Določen je bil kriterij prebivalcev v krajevni skupnosti oz. 
vaških skupnostih. Krajevna skupnost in vaške skupnosti, ki imajo število prebivalcev nad 500, bodo imele 5 članov, 
tiste, ki imajo manj kot 500 prebivalcev bodo imele 3 člane. Predvideno je tudi, da bi v nadaljevanju spremenili 
Pravilnik o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles Občinskega sveta in članov drugih 
občinskih organov Občine Brda, kjer bi vsi člani krajevnega sveta in vsi člani vaških svetov prejeli nagrado.  
 
Druga pomembna sprememba je določitev ključa za delitev sredstev za delovanje vaških skupnosti. Glede na analizo 
trenutnega stanja  je bila pripravljena formula za dodelitev sredstev. Predlaga se, da se vsaki vaški skupnosti nameni 
fiksni del skupnega zneska v višini 60 % za delovanje VS. Variabilni del skupnega zneska v višini 40 %, pa je odvisen od 
števila prebivalcev v posamezni vaški skupnosti, ki se bo usklajeval enkrat letno ob sprejemu proračuna. Krajevni 
skupnosti se % za delovanje ne spreminja. 
Določa se maksimalni znesek v višini 10 % skupnega zneska za prireditve ob praznikih, ki ga vaška skupnost lahko 
porabi za ta namen. 
 
Spremembe glede števila članov stopijo v veljavo z lokalnimi volitvami 2022, spremembe glede finančnega dela pa s 
sprejemom Odloka o rebalansu 2023. 
 
Posodobljene so bile tudi naloge, ki jih opravlja krajevna in vaške skupnosti. Deli odloka, kjer zadeve urejuje poseben 
zakon, se določila Odloka navezujejo na zakone. 
 
Predlog odloka je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija na 18. redni seji dne 16. 5. 2022, kjer so bile 
izpostavljene določene pomanjkljivosti, ki pa se bodo uskladile do druge obravnave odloka. Predlog odloka je bil z 
dvema glasovoma ZA in enim glasom PROTI potrjen in tako primeren za obravnavo na občinskem svetu.   
 
Župan Franc Mužič pove, da je prišel pravi čas, ko je potrebno določene zadeve osvežiti in uskladiti z veljavno 
zakonodajo. Smiselno je, da se nov odlok sprejme pred začetkom novega mandata. Na to temo je bilo opravljenih več 
razgovorov in sestankov. Nov odlok seveda prinaša določene spremembe, ki jih tudi sam podpira.   
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Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o krajevni skupnosti in vaških skupnostih v Občini Brda, v prvi 
obravnavi. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 
ZA je glasovalo 13 svetnikov, PROTI pa 1 svetnik. Sklep je sprejet.  
 

Ad 5. 
 
Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2021 ter Poslovni in finančni načrt za leto 2022  
 
Obrazložitev poda Iris Podobnik – direktorica JSMGG.  
 
Javni sklad malega gospodarstva Goriške letno objavlja razpise za ugodna brezobrestna posojila gospodarskim 
družbam, podjetnikom in kmetom z območja občin ustanoviteljic. Pogoj za objavo razpisov je sprejetje Letnega 
poročila za preteklo leto in sprejetje Poslovnega in finančnega načrta za tekoče leto s strani mestnega in občinskih 
svetov občin ustanoviteljic.  
 
Sklad je v letu 2021 objavil štiri razpise neposrednih posojil v skupni vrednosti 1.800.000 EUR, in sicer:  

• razpis dolgoročnih posojil za podjetniške investicije v višini 650.000 EUR,  

• razpis dolgoročnih posojil za podporo poslovanja v višini 400.000 EUR,  

• razpis za ublažitev posledic epidemije COVID-19 v višini 250.000 EUR in  

• razpis dolgoročnih posojil za pospeševanje razvoja kmetijstva v višini 500.000 EUR.  
 
Vsi razpisi so v teku in se bodo zaključili 2. 9. 2022 oz. ob porabi sredstev.  
 
V letu 2021 je Javni sklad malega gospodarstva Goriške izvajal tudi razpise, objavljene v letu 2020. Podrobnejše analize 
rezultatov razpisov so predstavljene v Letnemu poročilu Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2021.  
V letu 2022 Javni sklad malega gospodarstva Goriške načrtuje objavo novih razpisov v skupni višini 1.800.000 EUR; od 
tega bo 500.000 EUR namenjeno razpisu za kmetijstvo in 1.300.000 EUR razpisoma s področja gospodarstva. V 
tekočem letu pričakujejo vračila danih posojil v višini 1.325.000 EUR. Razliko med prejetimi vračili danih posojil in 
danimi posojili v letu 2022 bo sklad zagotavljal iz prostih sredstev namenskega premoženja.  
Javni sklad malega gospodarstva Goriške ni zadolžen in se tudi v letu 2022 ne bo zadolževal.  
 
Cilji delovanja sklada so razvidni iz priloženega gradiva »Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za 
leto 2021« in »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2022«, in sicer:  

• odpiranje in/ali ohranjanje števila delovnih mest,  

• povečanje dodane vrednosti na zaposlenega,  

• povečanje in/ali ohranjanje višine poslovnih prihodkov,  

• transparentno poslovanje sklada.  
 
V skladu s predlogom »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2022« bodo 
občine ustanoviteljice vplačale deleže za povečanje namenskega premoženja sklada po kriteriju delitvene bilance v 
znesku 232.985,11 EUR. Znesek vplačila Občine Brda znaša 23.298,51 EUR.  
Za delovanje Javnega sklada malega gospodarstva Goriške je v letu 2022 planiranih 186.872,00 EUR, pri čemer znaša 
delež Občine Brda 17.294,43 EUR.  
 
Nadzorni svet Javnega sklada malega gospodarstva Goriške je na svoji 12. redni seji dne 8. 3. 2022 obravnaval »Letno 
poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2021« in »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada 
malega gospodarstva Goriške za leto 2022« in skladno z 11. čl. Odloka o ustanovitvi Javnega sklada malega 
gospodarstva Goriške pripravil poročilo, v katerem je do obeh navedenih dokumentov zavzel pozitivno stališče.  
Javni sklad malega gospodarstva Goriške je po Zakonu o javnih skladih zavezan k revidiranju letnega poročila s strani 
pooblaščenega revizorja oz. revizorke. Nadzorni svet Javnega sklada malega gospodarstva Goriške se je na svoji 12. seji 
dne 8. 3. 2022 odločil, da mestnemu in občinskim svetom predlaga v imenovanje družbo GM revizija, d.o.o., Ulica 
Gradnikove brigade 4, 1000 Ljubljana, za revizorja letnega poročila za leto 2022.  
 
Silvan Peršolja pohvali obliko poročila, saj je iz njega mogoče lahko razbrati vse potrebne informacije na nek razumljiv 
način. Iz poročila je razvidno, da je Občina Brda zelo kmetijska občina in da podjetništvo nekako ne gre od rok.  
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Pohvali tudi varčnost, saj si pregledni stroški, ki so normalni in poslovno učinkoviti.     
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda na podlagi stališča Nadzornega sveta Javnega sklada malega gospodarstva 
Goriške, sprejetega na njegovi 12. redni seji dne 8. 3. 2022, sprejme »Letno poročilo Javnega sklada 
malega gospodarstva Goriške za leto 2021«. 

2. Presežek odhodkov nad prihodki v letu 2021 v višini 583.476,26 EUR se na predlog Nadzornega sveta 
Javnega sklada malega gospodarstva Goriške pokriva iz nerazporejenih prihodkov nad odhodki iz preteklih 
let. 

3. Občinski svet Občine Brda na podlagi stališča Nadzornega sveta Javnega sklada malega gospodarstva 
Goriške, sprejetega na njegovi 12. redni seji dne 8. 3. 2022, sprejme »Poslovni in finančni načrt Javnega 
sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2022«. 

4. Občinski svet Občine Brda potrjuje vplačila namenskega premoženja s strani občin ustanoviteljic v višini 
232.985,11 EUR v letu 2022, pri čemer znesek za posamezno občino znaša: 

 

Mestna občina Nova Gorica 121.716,00 EUR 

Občina Brda 23.298,51 EUR 

Občina Kanal ob Soči 27.958,21 EUR 

Občina Miren-Kostanjevica 18.638,51 EUR 

Občina Šempeter-Vrtojba 24.838,89 EUR 

Občina Renče-Vogrsko 16.534,99 EUR 

 
Vplačila bodo povečala skupno namensko premoženje Javnega sklada malega gospodarstva Goriške. 
 
5. Občinski svet Občine Brda potrjuje vplačila sredstev za delovanje Javnega sklada malega gospodarstva 

Goriške v višini 186.872,00 EUR, sorazmerno z namenskim premoženjem, vpisanim v sodni register, pri 
čemer znesek za posamezno občino znaša: 

 

Mestna občina Nova Gorica 99.999,58 EUR 

Občina Brda 17.294,43 EUR 

Občina Kanal ob Soči 18.405,23 EUR 

Občina Miren-Kostanjevica 15.788,87 EUR 

Občina Šempeter-Vrtojba 21.855,47 EUR 

Občina Renče-Vogrsko 13.528,42 EUR 

 
6. Občinski svet občine Brda na podlagi predloga Nadzornega sveta Javnega sklada malega gospodarstva 

Goriške, sprejetega na njegovi 12. redni seji dne 8. 3. 2022, za revidiranje letnega poročila 2022 imenuje 
družbo GM revizija, d.o.o., Ulica Gradnikove brigade 4, 1000 Ljubljana. 

7. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 6. 

 
Strategija za mlade v Občini Brda  
 
Strategijo za mlade v Občini Brda predstavita Matija Močnik in Tereza Peršolja.  
 
Občina Brda je leta 2021 prvič pristopila k pripravi Strategije za mlade. Na pobudo delujočega Zavoda za turizem, 
kulturo, mladino in šport Brda je lokalno strategijo pripravila delovna skupina mladih iz katere se je tudi oblikoval prvi 
Mladinski svet Brda (MSB). Pri pripravi dokumenta so tako zastopani interesi mladih Bricev. Strateški dokument je 
začrtan za obdobje petih let (2023 – 2027). 
 
Namen Strategije za mlade Občine Brda je vzpostaviti dolgoročno podporno okolje za nadaljnji razvoj mladinskega 
dela in mladinske politike ter mladinske dejavnosti v občini, ob tem pa tudi zagotoviti pogoje za uspešno integracijo 
mladih v posamezne dele življenja lokalne skupnosti, predvsem pa spodbuditi čim učinkovitejše osamosvajanje mladih 
in njihovo aktivno družbeno participacijo v lokalnem okolju. 
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Temeljni cilji Strategije za mlade občine Brda 2023−2027 so naslednji: 

• okrepiti mladinsko organiziranje in mladinsko delo v občini; 

• okrepiti participacijo mladih v občini; 

• določiti vsebino in obseg ukrepov Občine Brda na posameznih področjih, ki vplivajo na življenje in razvoj 
mladih v občini; 

• opredeliti kazalnike za vrednotenje ter delovno telo za vrednotenje uresničevanja Strategije za mlade občine 
Brda 2023−2027. 

 
Silvan Peršolja opozori na podatek na str. 6 omenjene strategije, saj je v Brdih relativni delež mladih nižji kot v 
Sloveniji.  
Doda še, da je strategija zelo profesionalno sestavljena in zajema vse bistvene komponente. Meni pa, da bi lahko bila 
nekoliko bolj obdelana in sicer, da bi mladi skozi njihove poglede in pričakovanja povedali, v kakih Brdih bi radi živeli. 
Prikazati bi bilo smiselno nek skupen cilj, kakšna naj bodo Brda v prihodnosti skozi oči mladih.   
 
Tereza Peršolja pove, da so bili pri pripravi strategije zelo racionalni, pripravili so tako finančno konstrukcijo z 
namenom, da ne bi preveč posegali v proračun občine.      
 

Ad 7. 
 
Poročilo o izvedenih aktivnostih iz triletnega Akcijskega plana Zelene sheme slovenskega turizma v letih 2020 in 
2021  
 
Poročilo predstavi Tina Novak Samec.   
 
V letu 2020 so bile določene načrtovane aktivnosti prevetrene zaradi izbruha epidemije in dolgotrajnega zaprtja 
javnega življenja. V tem obdobju so reorganizirali delovanje in aktivnosti, katere so bile še bolj trajnostno naravnane in 
imele v ospredju situacijo post-covid obdobja.  
Veliko so komunicirali z lokalnim prebivalstvom in ponudniki. Skupaj so pripravili nove promocijske videe v katerih so 
glavno vlogo odigrali kar slednji. Poudarek v komunikaciji so dali lokalnemu, pristnemu, varnemu in trajnostnemu 
razvoju. 
Pripravili so novo komunikacijsko kampanjo za pospeševanje prodaje briške češnje – Briška češnja v vsak dom, ter s 
tem dvignili prepoznavnost briške češnje ter ustvarili nove prodajne kanale v Sloveniji ter povečali prodajo na 
domačem pragu. 
Skupaj s ponudniki so ponudbo razpršili po celotnem teritoriju in v duhu omejitev reorganizirali tradicionalni Praznik 
češenj -> Naredi si svoj praznik češenj. Nadaljevali so s kampanjami Doživi poletje v Brdih, Doživi jesen v Brdih… 
Kampanje so bile izjemno uspešne, saj so predvsem za prvi dve prejeli posebno priznanje v kategoriji post covid 
kampanj, na Berlinski turistični borzi. 
Leto 2020 je bil tudi čas za razmislek o dodatnih spodbudah lokalnemu gospodarstvu in kmetijstvu ter razvoju 
podjetniških idej mladih ter med-regijskega povezovanja. Dodatno so okrepili vezi s skupnostjo Julijskih Alp in pričeli z 
oblikovanjem novega skupnega produkta, Juliana trail pohodno potjo. Povezali so se tudi z Vipavsko dolino in Krasom 
in oblikovali skupno akcijo, Čas za vas. Brda. Vipavska dolina. Kras., h kateri so pristopili številni briški ponudniki. 
Začrtali so tudi niz spletnih delavnic za ponudnike in širšo javnost, ki so se začele odvijati z januarjem 2021. 
 
Tudi prva polovica leta 2021 je bila zaznamovana z epidemijo Covid. Nekatere planirane aktivnosti zato niso realizirali 
v celoti.  
V 2021 so izvedli 2 sklopa delavnic za turistični sektor (destinacijski menedžment, razvijanje produktov čez vse leto, 
motiviranje zasebnega sektorja v destinacijski menedžment, Pomen Zelene sheme slovenskega turizma (ZSST) in 
pridobitev znaka Slovenia Green za lokalne ponudnike, Najava poziva STO za vključitev v ZSST, Pomen DMO in 
ponudnikov pri izgradnji trajnostnih prehranskih sistemov). Redno so obveščali ponudnike in prebivalstvo v destinaciji. 
Vidnejši projekti so bili Giro d'Italia in zagon projekta Utrinkovalnic (počivališča ob razglednih točkah z digitalno 
platformo z informacijami ponudbe v destinaciji), Kolesarska dirka po Sloveniji, Naredi si svoj praznik češenj, 
Masterclass Brda Home of Rebula, Art Circle. 
Rdeča nit je bila vključitev lokalne ponudbe in prebivalstva, razpršitev obiskovalcev po destinaciji, mehka mobilnost, 
promocija trajnosti v destinaciji. Vsi deležniki v destinaciji so bili razumljeni kot partnerji v trajnostnem turističnem 
razvoju. Lep primer je brošura Odprte domačije, ki jo izdajajo mesečno in ki je pri obiskovalcih zelo dobro sprejeta, 
število vključenih ponudnikov od prve izdaje do danes se je v tem obdobju več kot potrojilo. 
Trasa Juliana Trail je bila odprta. Pričeli soo s planiranjem kolesarske poti Juliana bike. Ob Giro d'Italia in Kolesarski 
dirki po Sloveniji je bila promocija mehke mobilnosti toliko bolj intenzivna. K temu je pripomoglo tudi odprtje Kampa v 
Podsabotinu in glamping hišk v Snežatnem. V času prireditve Naredi si svoj Praznik Češenj (čas trajanja 2 tedna) je bila 
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označena pohodna pot med vinogradi in sadovnjaki. Ob Gradu Dobrovo je bila postavljena dodatna polnilnica za 
električne avtomobile. O podnebnih spremembah so pisali v občinskem glasilu, ravno tako je bila izvedena delavnica. 
Planirano dokončanje in sprejetje strategije v jeseni 2021 ni bilo izvedeno zaradi preusmeritve pozornosti v blaženje 
posledic epidemije. Omenjene delavnice so bile pomemben začetek v smeri osveščanja lokalne skupnosti in 
ponudnikov. Strategija za razvoj turizma v Občini Brda bo tako dokončana v letu 2022. Vizije in etičnega kodeksa ravno 
tako niso še formalizirali v letu 2021 zaradi fokusa na okrevanje in oblikovanje trajnostnih produktov po valih 
epidemije. 
Na Slovenski etnografski muzej so podali pobudo za vpis prunel in piconov v Register nesnovne dediščine. Na področju 
ohranjanja kulturne dediščine pa velja omeniti obnovo Gradu Dobrovo. 
Destinacija je bila aktivna tudi na področju optimizacije doprinosa zasebnega sektorja: Poslovna cona Dobrovo se je 
razvijala po načrtih in se je odprla marca 2022, novembra 2021 kmetijska trgovina Agrarija, konec februarja 2022 pa že 
trgovina Kmetijske zadruge Tolmin, s čimer so v destinaciji sklenili krog sodelovanja regijske lokalne ponudbe hrane. 
Občina redno objavlja pozive Javnega sklada malega gospodarstva Goriške, pa tudi državne in evropske pozive na 
razpise. 
V letu 2022 je planiranih še nekaj posvetov, tudi obnova certifikata Slovenia Green, torej bodo od pozne pomladi 2022 
dalje pričeli tudi v okviru priprave nove strategije z anketiranjem lokalnega prebivalstva, kot tudi vključevanjem 
posameznih ponudnikov in društev v pripravo skozi fokusne delavnice. 
 
Destinacija se trenutno lahko pohvali s kar 7 nočitvenimi ponudniki s trajnostnimi certifikati in Green Accomodation, 1 
ponudnikom s trajnostnim znakom in Green Attraction ter 3 gostinskimi ponudniki z znakom Green Cuisine. Prav tako 
so v preteklih letih prejeli kar dve pomembni priznanji, ki kažeta na uravnotežen in trajnosten razvoj regije: na 
natečaju ARGE so prejeli zlato plaketo za Najbolj uspešno podeželsko skupnost, na natečaju Evropske komisije za 
krajino pa so prejeli posebno priznanje. 
 
Teja Jelina pove, da je bila na enem izmed sestankov, na katerem so sodelovali predstavniki VS oz. KS, predstavniki 
medobčinske uprave in Policije obravnavana tudi tematika o kolesarjih na cesti. Podana je bila opomba, da je težko 
postaviti prometno signalizacijo na katero bi bili kolesarji bolj pozorni. Sprašuje, ali je možno v to kampanjo vnesti 
priporočilo kolesarjem, da prihajajo v območje ozkih cest in da se morajo prilagoditi prometu.  
 
Tina Novak Samec pojasni, da imajo kolesarji v skupinah vedno zagotovljenega vodnika, ki poskrbi za varnost in tudi 
informiranje na kak način naj se vozi po cestah. Večinoma so to enodnevni kolesarji s cestnimi kolesi, ki ceste dobro 
poznajo in ki prehajajo državno mejo, saj so to večinoma italijanski gostje. Seznanjena je tudi, da je v pripravi predlog 
zakona, kjer bi bilo določilo, da morajo kolesarji voziti vzporedno, saj je to z vidika varnosti bolj primerno, ker avto 
lažje prehiti tako skupino, kot če kolesarji vozijo v koloni. Ob izposoji koles kolesarje tudi opozarjajo in dajejo napotke 
po katerih poteh je primerno voziti, skozi promocijske tiskovine oz. preko spleta.  
 

Ad 8. 
 
Priznanja Občine Brda za leto 2022 
 
Pri obravnavi te točke dnevnega reda se seja zapre za javnost in točka se ne vključi v redni zapisnik seje. 
 
V skladu s 7. točko 54. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda se tisti del zapisnika, ki je bil voden na 
nejavnem delu seje občinskega sveta ne prilaga v gradivo za redno sejo občinskega sveta in se ne objavlja. Člane 
občinskega sveta z njim pred potrjevanjem zapisnika seznani predsedujoči. 
 

Ad 9. 
 
Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Biljana 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan. 
 
Občina Brda je lastnik parcele št. 2566 k. o. Biljana, ki v naravi predstavlja cesto. Doslej na nepremičnini ni bilo 
zaznambe javnega dobra.  
 
 
 
 
 
 



Stran 7 od 8 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena  
 

1. S tem sklepom pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičnina z ID znakom:  

• parcela 2285 2566 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 2566 (ID 4622262). 
2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena v lasti 

Občine Brda z ugotovitveno odločbo, ki jo na podlagi tega sklepa po uradni dolžnosti izda občinska uprava. 
Po pravnomočnosti odločbe se predlaga zaznamba javnega dobra v zemljiški knjigi. 

3. Ta sklep prične veljati osmi dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 10. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 26. redne seje 
 
Damjan Birtič  
Na 26. redni seji Občinskega sveta Občine Brda je podal pobudo o preselitvi volišča Neblo. Z odgovorom nikakor ni 
zadovoljen. Gre za prašno dostopno cesto, ki je ob deževnih razmerah v zelo slabem stanju in zelo težko prevozna. 
Ureditev ceste s peskom nikakor ni trajna rešitev. Ponovno apelira na občinsko upravo, da v skladu s svojimi 
pristojnostmi poišče ustrezno volišče na primernejši lokaciji.    
 
Silvan Peršolja 
Zanima ga ali se je že začelo s postopkom priprave sprememb in dopolnitev OPPN za Šmartno.  
 
Goran Simčič 
Nezadovoljen je z odgovorom glede odpada pri Patriksu na Dobrovem, kjer je navedeno »S strani lastnika je bilo 
rečeno, da bodo delali v tej smeri.« Kaj natančno to pomeni. Predlagano je bilo, da se zadeva prijavi ustreznim 
inšpekcijskim službam, četudi gre za privatno zemljišče, saj odpad zelo kazi videz okolja.  
 
Goran Simčič še doda, da naj se glede projekta RUNE na spletni strani Občine Brda objavljajo točki podatki in ne 
neresnične informacije. Če je potrebno, naj se na občino ponovno povabi tudi direktorja RUNE.    

 
Ad 11. 

 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Denis Rusjan 
S strani čebelarjev je bil obveščen, da na območje občine Brda prihajajo čebelarji, ki nimajo nikakršnih dovoljenj za 
postavitev čebelnjakov. Ker prihaja do raznih nesporazumov, apelira na občinsko upravo, v kolikor je v njeni 
pristojnosti, da preveri, kdo lahko postavlja čebelnjake in s kakšnimi dovoljenji ter kako omejiti nedovoljeno 
postavljanje čebelnjakov. 
 
Silvan Peršolja 
Ali je bila izvedena anketa o dostopnosti zdravstvenih storitev med epidemijo COVID oz. ali obstaja kaka statistika v 
zvezi s tem?   
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna 
Zanima jo terminski plan glede izgradnje križišča v Neblem in razširitve ceste do mejnega prehoda Neblo.  
 
Lilijana Kastelic 
Kakšne so aktivnosti glede urejanja spremljevalnih aktivnosti ob nogometnem igrišču v športnem parku Vipolže.   
 
Dušan Bevčar  
1. V zadnjem tednu sta se zgodili dve prometni nesreči na državni cesti v Gonjačah, v lanskem letu je prišlo do 

prometne nesreče s smrtnim izidom na Zalem Bregu. Predlaga, da se prouči možnost postavitve radarjev na 
relaciji Kojsko – Dobrovo.    

2. V kakšni fazi je nakup avtomobila za prevoz starejših oseb.  
3. Poda pripombo glede RUNE v Šmartnem. Z njihove strani mu je bilo namreč rečeno, naj se v zvezi s tem obrne na 

Telekom Slovenije. To je tudi storil, Telekom Slovenije pa zahteva, da zakupi njihov paket. V Šmartnem je optika 
po načrtu zgrajena do zadnje hiše proti Kozani. Od križišča za Kozano do Zalega Brega je kabel postavljen že cca 3 
mesece, vendar ga RUNE noče montirat. Rune se je temu odrekel, Telekom Slovenije pa izsiljuje z nakupom 
njihovega paketa. Meni, da je potrebno zadevo čim prej dokončno razrešiti.   



Stran 8 od 8 

 

 
Žarko Kodermac  
Pred mesecem dni je bila na Sabotinu odprta nova turistična točka. Skrbnik Bogdan Potokar je podal predlog, da bi se 
razmislilo o omejitvi hitrosti na relaciji od piramide v Gonjačah proti Sabotinu.  
 
Teja Jelina   
Predlaga, da se umetno travo, ki se nahaja na nogometnem igrišču v Vipolžah ponudi tudi vaškim in krajevni skupnosti, 
v kolikor so zainteresirani, da jo porabijo in tako naj se ne bi ustvarili dodatni stroški odvoza na deponijo.   
 
Žarko Kodermac, glede na podan predlog svetnika Denisa Rusjana pove, da se je v zvezi z navedeno problematiko v 
preteklosti že pripravilo dopis na Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, vendar je bilo kasneje 
ugotovljeno, da je problem znotraj Čebelarske zveze Slovenije.   
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna v zvezi s podano pobudo svetnika Žarka Kodermaca doda, da bi bilo smiselno razmisliti 
tudi o kakšnem dodatnem plačljivem parkirišču na cesti na Sabotin.  
 

Ad 12. 
 
Realizacija sklepov 26. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 19.23.    
 
 
         Zapisničarka                                              Predsedujoči                                Direktorica občinske uprave   
    Mateja Ambrožič                                                      Goran Simčič                                          Anita Manfreda  
                   


